
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. února 2023 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
Ing. Petr Bělina, Ph.D., prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni:  
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Eliška Matušková 
Hosté:  
prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. Miloslav Hub, Ph.D., doc. Ing. 
Hana Kopáčková, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., Mgr. Adéla Michková, 
Ph.D., PhDr. Šárka Ježková, Ph.D., doc. Ing. Jana Holá, Ph.D., Mgr. Markéta Moravcová, Ph.D., doc. Ing. 
Bohumil Culek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, Ph.D., doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., prof. Ing. 
Antonín Kavička, Ph.D., prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D., Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., doc. Mgr. Šárka 
Bubíková, Ph.D., Mgr. Jana Škvrňáková, Ph.D., Mgr. Irena Reimannová, Ph.D., doc. Mgr. Jiří Kubeš, 
Ph.D., ThDr. Jan Rokyta, Ph.D., doc. Mgr. Ondřej Beran, Ph.D., doc. RNDr. ThLic. Karel 
Sládek, Ph.D., MBA 
 
č. j.: akred/0007/23 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského profesně zaměřeného 

studijního programu Zdravotně sociální péče Fakulty zdravotnických studií. 
3. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ oboru řízení ke jmenování profesorem 

Systémové inženýrství a informatika Fakulty ekonomicko-správní. 
4. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Aplikovaná 

informatika a jeho anglického ekvivalentu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-
správní. 

5. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Ekonomika a management podniků 
s procesními výrobami a jeho anglického ekvivalentu Economics and Management 
of Businesses with Process Manufacturing Operations Fakulty chemicko-technologické. 

6. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 

7. Žádost o schválení změny garanta studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
8. Nedostatky akreditačních materiálů Fakulty ekonomicko-správní projednaných RVH 

v průběhu roku 2022. 
9. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za rok 2022.  
10. Různé. 
11. Závěr.  
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1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Prof. Čapek předal jmenovací 
dekret nově zvolenému předsedovi Akademického senátu UPCE, dr. Bělinovi, který se tím stává členem 
RVH na dobu tří let. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění navrženého programu. Zasedání RVH 
bylo zahájeno. 
 
2. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu Zdravotně sociální péče Fakulty zdravotnických studií. 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, seznámila přítomné členy se základní charakteristikou žádosti 
o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Zdravotně-
sociální péče, kterému byla udělena akreditace v roce 2019 na pět let. 
Prof. Molková požádala předsedkyni humanitní odborné komise, prof. Lenderovou, aby přiblížila 
projednání žádosti odbornou komisí. Prof. Lenderová zmínila hlavní body posudku interního 
hodnotitele a přednesla závěrečné stanovisko odborné komise k této žádosti. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Kalenda, prof. Fusek, prof. Čapek, 
dr. Bělina. Diskutovány byly především požadavky na publikační činnost garantů profesních studijních 
programů.  
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty zdravotnických 
studií podat žádost o prodloužení akreditace bakalářského studijního programu Zdravotně-sociální 
péče, č. FZS/2023/174/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ oboru řízení ke jmenování profesorem Systémové 

inženýrství a informatika Fakulty ekonomicko-správní. 

Prof. Molková stručně představila žádost o prodloužení akreditace NAÚ řízení ke jmenování 
profesorem v oboru Systémové inženýrství a informatika Fakulty ekonomicko-správní. Tento obor byl 
akreditován na dobu pěti let v roce 2018. Předseda technické odborné komise, prof. Kalenda, seznámil 
přítomné se závěry projednávání žádosti odbornou komisí a s hodnocením interního posuzovatele. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Kalenda a prof. Molková. 
Diskuse byla zaměřena na problematiku příslibů personálního rozvoje, které fakulty uvádějí 
v akreditačních žádostech a otázku jejich naplňování. Prof. Molková připomněla, že v současné době 
probíhá analýza těchto příslibů personálního rozvoje, aby RVH mohla v průběhu jarních měsíců 
požádat fakulty o stanovisko k jejich plnění.  
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty ekonomicko-
správní podat žádost o prodloužení akreditace řízení ke jmenování profesorem v oboru Systémové 
inženýrství a informatika, č. FES/2023/175/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
4. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Aplikovaná informatika a jeho 
anglického ekvivalentu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-správní.  
Prof. Molková stručně shrnula zadání nápravného opatření uděleného žádosti o vnitřní akreditaci 
doktorského studijního programu Aplikovaná informatika a jeho anglického ekvivalentu Applied 
Informatics Fakulty ekonomicko-správní. Stanovisko technické odborné komise ke stavu zapracování 
nápravných patření přednesl předseda komise, prof. Kalenda. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti 
o vnitřní akreditaci doktorského studijního programu Aplikovaná informatika a jeho anglického 
ekvivalentu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Ekonomika a management podniků 
s procesními výrobami a jeho anglického ekvivalentu Economics and Management of Businesses 
with Process Manufacturing Operations Fakulty chemicko-technologické. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy se zadáním kontrolní zprávy doktorského studijního programu 
Ekonomika a management podniků s procesními výrobami a jeho anglického ekvivalentu Economics 
and Management of Businesses with Process Manufacturing Operations Fakulty chemicko-
technologické. Z důvodu neúčasti předsedkyně ekonomické odborné komise, doc. Myškové, 
na jednání přednesla prof. Molková také stanovisko odborné komise ke kontrolní zprávě. K bodu 
jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina a prof. Kalenda. Diskutován byl příslib 
personálního rozvoje zapojených akademických pracovníků. Vzhledem ke skutečnosti, že v tomto roce 
proběhne komplexní hodnocení obou studijních programů, bude možné zkontrolovat plnění příslibu 
personálního rozvoje, především plánu zahájení habilitačních řízení. 
Prof. Čapek nechal hlasovat o návrhu usnesení k tomuto bodu. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu doktorského studijního programu Ekonomika a management podniků s procesními výrobami 
a jeho anglického ekvivalentu Economics and Management of Businesses with Process Manufacturing 
Operations Fakulty chemicko-technologické. Zároveň RVH doporučuje i nadále věnovat pozornost 
personálnímu zabezpečení studijních programů, zejména v kontextu s přípravou prodloužení akreditace 
v roce 2025. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
6. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Prof. Molková přiblížila zadání kontrolní zprávy bakalářského studijního programu Informační 
technologie a stručně seznámila přítomné členy se zněním kontrolní zprávy. Prof. Kalenda přednesl 
stanovisko technické odborné komise k předložené kontrolní zprávě. K bodu jednání byla otevřena 
diskuse. Diskuse byla zaměřena především na formální správnost akreditačních formulářů. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky a zároveň doporučuje věnovat pozornost kvalitě výstupů tvůrčí činnosti 
zapojených akademických pracovníků. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Žádost o schválení změny garanta studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
7.1 Žádost o změnu garanta doktorského studijního programu Regionální a veřejná ekonomie a jeho 
anglického ekvivalentu Regional and Public Development. 
Prof. Čapek seznámil přítomné členy s žádostí Fakulty ekonomicko-správní o změnu garanta 
doktorského studijního programu Regionální a veřejná ekonomie a jeho anglického ekvivalentu 
Regional and Public Development. Původní garantkou uvedených studijních programů byla 
doc. Provazníková, nově navrhovaným garantem je prof. Stejskal. Prof. Čapek vysvětlil, že jako přílohu 
zmíněné žádosti fakulta zaslala personální formulář nového garanta obsahující nepravdivý údaj 
o pracovním zařazení prof. Stejskala na pozici profesor. Personální formulář byl později fakultou 
opraven a zaslán jako náhrada původní přílohy. K bodu jednání byla otevřena diskuse, ke které byl 
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přizván také děkan Fakulty ekonomicko-správní, prof. Stejskal. Diskutována byla především otázka, 
v jaké podobě byly materiály předloženy ke schválení fakultní vědecké radě. Prof. Stejskal dotaz 
zodpověděl. K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Čapek požádal přítomné členy o hlasování o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a zamítá žádost Fakulty ekonomicko-
správní o změnu garanta doktorského studijního programu Regionální a veřejná ekonomie a jeho 
anglického ekvivalentu Regional and Public Economics z důvodu formálních nedostatků podané žádosti. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.2 Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Informatika a systémové inženýrství 
a jeho anglického ekvivalentu Informatics and System Engineering. 
Prof. Molková představila žádost Fakulty ekonomicko-správní o změnu garanta bakalářského 
studijního programu Informatika a systémové inženýrství a jeho anglického ekvivalentu Informatics 
and System Engineering. Původním garantem uvedených studijních programů byla prof. Komárková, 
nově navrhovaným garantem je dr. Lněnička. K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili 
všichni členové RVH. V diskusi bylo zdůrazněno, že Rada NAÚ univerzitě doporučila, aby akademicky 
zaměřené bakalářské studijní programy byly garantovány habilitovanými pracovníky. Zároveň bylo 
konstatováno, že kvalita publikační činnosti navrhovaného garanta je velmi vysoká. 
Prof. Čapek nechal hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 7.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje žádost Fakulty ekonomicko-
správní o změnu garanta bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Informatika 
a systémové inženýrství a jeho anglického ekvivalentu Informatics and System Engineering. 
Hlasování: 5 pro, 2 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Nedostatky akreditačních materiálů Fakulty ekonomicko-správní projednaných RVH v průběhu 
roku 2022. 
Prof. Čapek připomněl závěry projednávání nedostatků akreditačních materiálů Fakulty ekonomicko-
správní na mimořádném jednání RVH dne 16. ledna 2023. Prof. Molková přivítala na jednání RVH 
zástupce Fakulty ekonomicko-správní – děkana, prof. Stejskala, proděkanku pro studium 
a pedagogickou činnost, prof. Komárkovou, a garanty dotčených studijních programů, 
doc. Kopáčkovou a doc. Huba. Prof. Čapek seznámil zástupce fakulty s návrhem RVH na nápravu 
zjištěných formálních nedostatků akreditačních materiálů FES schválených v roce 2022. 
Prof. Komárková informovala, že fakulta přijala opatření, které do budoucna zamezí obdobným 
formálním nedostatkům v akreditačních personálních formulářích. Zástupci fakulty byli upozorněni, 
že fakultě bude zaslána oficiální výzva RVH obsahující konkrétní požadavky na úpravu akreditačních 
žádostí projednávaných v roce 2022. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. Přesný text výzev bude připraven ve spolupráci s právním 
oddělením UPCE a bude schválen na dalším jednání RVH. 
Prof. Čapek požádal přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala nedostatky akreditačních materiálů 
studijních programů Fakulty ekonomicko-správní schválených v rámci procesu vnitřní akreditace 
v průběhu roku 2022 a ukládá fakultě zapracovat do akreditačních materiálů nápravné opatření 
ve lhůtě do 31. března 2023. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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9. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za rok 2022. 
Prof. Molková shrnula nastavení procesu vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a seznámila přítomné s plánem projednání závěrů hodnocení za rok 2022. Celkem bylo v roce 2022 
hodnoceno 12 studijních programů. Z důvodu zahraniční pracovní cesty, resp. pracovní neschopnosti 
zástupců dvou studijních programů bude na dnešním jednání projednáno vnitřní hodnocení pouze 
deseti studijních programů. 
9.1 Aplikovaná informatika (FES/2018/61/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zpravodaje technické odborné komise RVH pro bakalářský 
akademicky zaměřený studijní program Aplikovaná informatika, prof. Mikuláška, a zástupce Fakulty 
ekonomicko-správní – děkana, prof. Stejskal, proděkanku pro studium a pedagogickou činnost, 
prof. Komárkovou a garanta studijního programu, dr. Sedláka. Prof. Molková stručně shrnula proces 
vnitřního hodnocení kvality studijního programu, prof. Mikulášek seznámil přítomné s hlavními body 
své zprávy. Prof. Stejskal přednesl vyjádření za management fakulty, prof. Komárková jeho vyjádření 
doplnila. O vyjádření byl požádán také garant studijního programu, dr. Sedlák. Předseda technické 
odborné komise, prof. Kalenda, přednesl stanovisko technické odborné komise. Odborná komise 
doporučuje v budoucnosti požádat o prodloužení platnosti akreditace studijního programu. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutováno bylo zaměření publikační činnosti pracovníků 
ve vztahu k odbornosti specializace, vybavení odborných učeben a počet přijímaných studentů.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.2 Zdravotně-sociální péče (FZS/2018/65/1) 
K jednání RVH se připojila zpravodajka humanitní odborné komise RVH pro bakalářský profesně 
zaměřený studijní program Zdravotně-sociální péče, dr. Ježková. Prof. Molková dále na jednání uvítala 
zástupce Fakulty zdravotnických studií – děkanku, doc. Holou, proděkanku pro studium a vzdělávací 
činnost, dr. Moravcovou, a garantku studijního programu, dr. Michkovou. Prof. Molková stručně 
shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu a požádala zpravodajku, dr. Ježkovou, 
o přednesení jejího stanoviska. Bylo konstatováno, že se jedná o profesně zaměřený studijní program 
připravující studenty na výkon regulovaného povolání. Stanovisko humanitní odborné komise 
přednesla její předsedkyně, prof. Lenderová, která zároveň připomněla, že schválení záměru fakulty 
podat žádost o prodloužení platnosti akreditace NAÚ byla jedním z prvních bodů dnešního jednání. 
O vyjádření byla požádána garantka studijního programu, dr. Michková, která okomentovala 
především zpravodajkou zmíněné slabé stránky uskutečňování studijních programů. Stanovisko 
managementu fakulty k závěrům hodnocení přednesla děkanka fakulty, doc. Holá. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na problematiku malého zájmu 
o studium i přes velkou společenskou potřebnost absolventů tohoto oboru a jejich 100% uplatnění 
na trhu práce. Zmíněno bylo také malé povědomí uchazečů o možnosti studia tohoto studijního 
programu a nedostatečné finanční ohodnocení sociálních pracovníků v praxi. Členové RVH upozornili 
na nízkou publikační činnost akademických pracovníků zapojených do realizace studijního programu, 
diskutována byla také nižší hodnota studijní neúspěšnosti v porovnání s ostatními studijními programy 
fakulty. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
profesně zaměřeného studijního programu Zdravotně-sociální péče Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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9.3 Dopravní stavitelství (DFJP/2018/56/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH doc. Duška, zpravodaje technické odborné komise RVH 
pro bakalářský akademicky zaměřený studijní program Dopravní stavitelství, a zástupce Dopravní 
fakulty Jana Pernera – děkana, doc. Švadlenku, a garanta studijního programu, doc. Culka. 
Prof. Molková stručně shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu a požádala 
zpravodaje, doc. Duška, o přednesení jeho zprávy. Doc. Dušek upozornil, že v průběhu realizace 
studijního programu došlo ke změnám poměrně velkého počtu garantů předmětů profilujícího 
základu, diskutována byla otázka míry naplnění standardů publikační a vědecké činnosti. Prof. Kalenda 
přednesl stanovisko technické odborné komise, která doporučuje v budoucnosti požádat 
o prodloužení akreditace akademicky zaměřeného studijního programu pouze na dostudování 
stávajících studentů a předložit žádost o novou akreditaci profesně zaměřeného studijního programu. 
O stanovisko k závěrům hodnocení byli požádáni zástupci fakulty. Zástupci fakulty se vyjádřili 
k stanovisku technické odborné komise. Doc. Švadlenka informoval o strategickém záměru vedení 
DFJP akreditovat profesně zaměřený studijní program Dopravní stavitelství.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
Diskutována byla především problematika prodloužení akreditace na dostudování studentů a jeho 
dopady na vytížení zapojených akademických pracovníků.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Dopravní stavitelství Dopravní fakulty Jana Pernera. 
V souladu se strategickým záměrem fakulty rada doporučuje předložení žádosti o novou akreditaci 
profesně zaměřeného studijního programu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.4 Dopravní stavitelství (DFJP/2018/57/1) 
Projednání tohoto bodu se účastnil doc. Dušek, zpravodaj technické odborné komise RVH 
pro navazující akademicky zaměřený studijní program Dopravní stavitelství, a zástupci Dopravní fakulty 
Jana Pernera – děkan, doc. Švadlenka a garant studijního programu, doc. Culek. Prof. Molková stručně 
shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu a požádala zpravodaje, doc. Duška, 
o přednesení jeho zprávy. Prof. Kalenda, seznámil přítomné se závěry technické odborné komise, 
která doporučuje v budoucnosti požádat o prodloužení akreditace akademicky, případně profesně 
zaměřeného studijního programu. O vyjádření k závěrům hodnocení byli požádáni zástupci fakulty. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
Diskuse byla zaměřena na problematiku upřesnění standardů kvality pro profesně zaměřené navazující 
magisterské studijní programy. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
akademicky zaměřeného studijního programu Dopravní stavitelství Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.5. Elektrotechnika a informatika (FEI/2018/66/1), 9.6 Electrical Engineering and Informatics 
(FEI/2018/67/1) 
K jednání RVH se připojil prof. Hájek, zpravodaj technické odborné komise RVH pro doktorský studijní 
program Elektrotechnika a informatika a jeho anglický ekvivalent Electrical Engineering and 
Informatics. K jednání byli přizváni zástupci Fakulty elektrotechniky a informatiky– děkan, dr. Němec, 
proděkan pro vzdělávací činnosti, doc. Dušek, a garant studijních programů, prof. Kavička. Prof. Hájek 
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přednesl hlavní body své zprávy. Prof. Kalenda seznámil přítomné se stanoviskem technické odborné 
komise. Konstatoval, že odborná komise doporučuje v budoucnu prodloužení platnosti akreditace. 
Zástupci fakulty byli požádáni o vyjádření.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na problematiku povinného 
absolvování zahraniční stáže. Dále byl diskutován kvalifikační rozvoj zapojených akademických 
pracovníků a příprava žádosti o prodloužení platnosti současné akreditace. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Elektrotechnika a informatika Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 9.6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Electrical Engineering and Informatics Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.7 Anglická filologie (FF/2018/50/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání dr. Škvrňákovou, zpravodajku humanitní odborné komise 
pro navazující magisterský studijní program Anglická filologie, a zástupce Fakulty filozofické – děkana, 
doc. Kubeše, proděkanku pro vzdělávání, dr. Reimannovou, a garantku studijního programu, 
doc. Bubíkovou. Dr. Škvrňáková představila přítomným hlavní body své zprávy. Předsedkyně odborné 
komise, prof. Lenderová, přednesla závěrečné stanovisko komise a informovala, že komise 
v současnosti posuzuje žádost o prodloužení platnosti akreditace NAÚ. Garantka studijního programu, 
doc. Bubíková, se vyjádřila k připomínkám odborné komise, dr. Reimannová její vyjádření doplnila.  
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse, která byla zaměřena na otázku nízkého počtu 
habilitovaných pracovníků a otázku zařazení studijního programu mezi akademicky zaměřené. 
Dále byla diskutována existence standardu požadujícího působení rodilého mluvčího při uskutečňování 
studijních programů s filologickým zaměřením.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Anglická filologie Fakulty filozofické. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.8 Religionistika (FF/2018/34/1) 
Dr. Škvrňáková, zpravodajka humanitní odborné komise pro bakalářský studijní program Religionistika, 
seznámila přítomné se závěry vnitřního hodnocení. Stanovisko odborné komise přednesla její 
předsedkyně, prof. Lenderová. Zástupci fakulty – děkan, doc. Kubeš, proděkanka pro vzdělávání, 
dr. Reimannová a garant studijního programu, dr. Rokyta, byli požádáni o vyjádření k hodnocení. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutovány byly otázky propagace oboru na středních školách, 
publikační činnosti zapojených akademiků a otázka propadu mezi počtem přijatých uchazečů 
a uchazečů zapsaných ke studiu. Řešena byla také problematika pracovního poměru kvalitních 
odborníků ve vztahu k platovým podmínkám nabízeným fakultou. Dr. Reimannová zdůraznila, 
že fakulta připravila zcela novou akreditaci modernizovaného oboru, který by měl umožnit 
absolventům širší uplatnění v praxi nebo pokračování v navazujícím studiu jiných oborů. Žádost 
o akreditaci nového studijního programu byla odeslána na NAÚ v listopadu loňského roku. Doc. Kubeš 
doplnil informace k realizaci tohoto studijního programu. Diskuse byla dále zaměřena na zpětné reakce 
ke studentským hodnocením předmětů studijního plánu a definici pozitivního hodnocení. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
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Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Religionistika Fakulty filozofické. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9.9 Filozofie (FF/2018/63/1), 9.10 Philosophy (FF/2019/98/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zpravodaje humanitní odborné komise pro doktorský studijní 
program Filozofie a jeho anglického ekvivalentu Philosophy, doc. Sládka, a přizvala k jednání zástupce 
Fakulty filozofické – děkana, doc. Kubeše, proděkanku pro vzdělávání, dr. Reimannovou a garanta 
studijního programu, doc. Berana. Doc. Sládek přednesl své stanovisko, ve kterém zmínil hlavní 
připomínky interního hodnotitele. Prof. Lenderová seznámila přítomné se stanoviskem humanitní 
odborné komise, která navrhuji v budoucnosti prodloužení platnosti akreditace. Garant studijního 
programu reagoval na připomínky zpravodaje. Dr. Reimannová informovala o záměru fakulty připravit 
žádost o akreditaci habilitačního řízení pro obor filozofie. Děkan Kubeš vyjádření doplnil. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena na otázku mezinárodní mobility studentů, 
povinnosti absolvovat zahraniční stáž a propagace studijního programu. Bylo konstatováno, že anglický 
studijní program bude v budoucnu nutno přepracovat, aby se nejednalo pouze o ekvivalent studijního 
programu v anglickém jazyce. Dále byla diskutována otázka studijní neúspěšnosti a délky doby studia.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9.9: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Filozofie Fakulty filozofické. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 9.10: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Philosophy Fakulty filozofické. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Různé. 
Z důvodu velké časové náročnosti programu jednání bylo projednávání bodu Různé přesunuto 
na březnové jednání RVH. 
 
11. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast na jednání a ukončil zasedání.  
 
 

Pardubice dne 13. února 2023 
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